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Protokoll från styrelsemöte 2, 2018. 
Måndagen 19/3 2018 hos Jeanette Almgren. 
Närvarande: 
Jeanette Almgren Ingemar Franzén Elisabeth Henrysson 
Jenny Eltes Jens Einarsson Lars Werkström 

 
1. Mötets öppnande 
Ordföranden hälsade styrelsen välkommen och förklarade mötet öppnat. 
 
2. Konstituerande styrelseposter för 2018 
Ordförande enligt årsmöte: Jeanette Almgren, Vice ordförande: Jenny Eltes  

      Kassör: Elisabeth Henrysson, Sekreterare: Ingemar Franzén, Ledamot: Jens Einarsson 
      Suppleant enligt årsmöte: Lars Werkström 
 

3. Inkommen post 
Styrelsen har kontaktat kommunen i frågan om de ”smutsiga” gatuskyltarna i området. 
Vägdriften på kommunen svarar: Vi håller på med en inventering av skyltar i både Eknäs och 
Svampområdet och hoppas att under sommaren byta de dåliga skyltarna. 

 
4. Valborg 
Eldningstillstånd har sökts hos polismyndigheten för brasa på ängen vid Kocktorpssjön. 
Boende på Murkelvägen ansvarar för elden under valborgsnatten. 
Föreningen söker inget tillstånd till någon typ av försäljning. 
OBS! Stora rötter och trädstammar, byggavfall, kartongemballage FÅR INTE läggas 
till brasan. 
 
5. Övrigt 
•  Några fastigheter, som anslutit sig till fibernätet, har under den senaste tiden noterat problem 
med den digitala teve-tjänsten. Styrelsen undrar hur utbrett problemet är. Ni som upplever 
samma problem, skicka ett mail till förenings epost-adress, så får vi en bild av omfattningen. 
Ange vilken bredbandsoperatör ni har. 
 
• Ett förslag att placera ut stora ”blomkrukor” efter Svampvägen (den snöfria perioden) 
diskuterades, för ökad trivselfaktor och lugnare trafik. Styrelsen kollar regler med kommunen. 
 
• Trafikfarlig växlighet. Inför vårstädningen i trädgården är det lämplig att ni beskär häckar och 
buskar så att de inte hänger ut över gatan eller gångvägar/trottoar. Vid utfarter från tomten 
får häckar och buskar vara högst 80 cm inom en markerad sikttriangel. 
 
• Snörika vintrar skulle ett bra skidspår vara trevligt på Kocktorpsängen. Styrelsen kollar om 
kommunen har resuser och intresse av att ordna det kommande vintrar. 

 
6. Avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet   Justerat: 
 

 Ingemar Franzén   Jeanette Almgren 

       Nyinflyttad?  Se vår hemsida  www.hjortangen.se  för att bli medlem. 



  

 

 


